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El Consell Comarcal reclama el pla de 

viabilitat del nou institut-escola de Bellver 
 

 

ImaTge del centre escolar de Bellver./M.F.  

M.F. (Bellver de Cerdanya).- El Consell Comarcal de Cerdanya reclama el pla 
de viabilitat de l’institut-escola de Bellver de Cerdanya. Des de l’anunci del 
Departament d’Educació de la posada en marxa del centre el proper curs 2025-
2026, el president de l’ens, Isidre Chia, ha sol·licitat el document per escrit, i 
fins a quatre ocasions des de l’octubre de l’any passat, al director dels Serveis 
Territorials d’Educació a l’Alt Pirineu i Aran, Ramon Jordana, per tal de treballar 
plegats davant la possibilitat que aquest projecte pugui posar en risc algunes 
escoles rurals de la comarca i agreugi la manca de professorat que actualment 
hi ha a Cerdanya. 

Davant del silenci del departament, el passat 7 de febrer el diputat Jordi 
Fàbrega, del Grup Parlamentari de Junts per Catalunya, va procedir a realitzar 



una pregunta parlamentària sobre la qüestió per tal d’aconseguir-ne una 
resposta escrita. Des de l’ens cerdà asseguren que Jordana ha manifestat la 
seva disponibilitat per realitzar una reunió amb el president del Consell 
Comarcal el pròxim mes de març. Tot i això, Chia ha mostrat la seva 
preocupació sobre el fet que el Departament no hagi compartit el projecte donat 
l’impacte que aquest pot tenir en altres escoles de la comarca. 

El president del Consell Comarcal ha afegit que no s’oposen al projecte sempre 
i quan no posi en perill la continuïtat de les escoles rurals cerdanes, ja que 
tenen una importància rellevant per lluitar contra la despoblació. 

Fa gairebé 30 anys que Bellver de Cerdanya espera l’ampliació de l’escola per 
acollir també alumnes de Secundària. La nova infraestructura donaria servei als 
gairebé 150 alumnes que té actualment l’escola i a la ZER Baridà-Batllia, és a 
dir, infants procedents dels col·legis de Lles, Martinet, Prats i Prullans, a més 
dels que els pogués interessar el seu projecte educatiu. Així, els alumnes 
s’estalviarien els desplaçaments actuals fins als instituts de Secundària de 
Puigcerdà, la Seu d’Urgell o Bagà. 

 


